14 May 2025

Disclosures and Compliance Section Exchange Operations Division Abu Dhabi, United Arab Emirates

Subject: Meeting of the Board of Directors of Abu Dhabi National Energy Company PJSC ("TAQA" or the "Company") held on Wednesday, 14 May 2025

We refer to the above matter and write to notify you that the Board of Directors of TAQA held a meeting at 3 p.m. on Wednesday, 14 May 2025, at the Company's headquarters, and resolved as follows:

- 1. Approve the unaudited financial results for the period ended 31 March 2025.
- 2. Approve the payment of an interim cash dividend of 0.75 fils per share for the first quarter of the financial year 2025:
 - Last day to participate: Thursday, 22 May 2025
 - Ex-dividend date: Friday, 23 May 2025
 - Record date: Monday, 26 May 2025
 - Payment date: Thursday, 12 June 2025

The Board further considered general matters relating to the activities of the Company and its projects.

Yours faithfully,

Mohammad Adnan Sharafi Board Secretary

Al Magam Tower, Abu Dhabi Global Market Square, Al Maryah Island, PO Box 55224, Abu Dhabi, United Arab Emirates, Tel: +971 2 691 4900 Fax: +971 2 691 4666

14 مايو 2025

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال قطاع عمليات السوق سوق أبوظبى للأوراق المالية

الموضوع: اجتماع مجلس إدارة شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع ("طاقة" أو "الشركة") يوم الأربعاء، 14 مايو 2025

المحترمين

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود أن نحيطكم علماً أن مجلس إدارة شركة "طاقة" عقد اجتماعاً في تمام الساعة الثالثة بعد ظهر يوم الأربعاء، 14 مايو 2025 في المقر الرئيسي للشركة، وقرر مايلي:

 1. الموافقة على النتائج المالية غير المدققة للفترة المنتهية في 31 مارس 2025.

 د. الموافقة على توزيع أرباح نقدية مرحلية بقيمة 0.75 فلس للسهم الواحد للربع الأول من السنة المالية 2025:

- تاريخ آخر يوم للشراء: الخميس، 22 مايو 2025
- تاريخ الاستبعاد من الأرباح: الجمعة، 23 مايو 2025
 - تاريخ إغلاق السجل: الاثنين، 26 مايو 2025
 - تاريخ الدفع: الخميس، 12 يونيو 2025

كما اطلع المجلس على مسائل عامة تتعلق بأعمال الشركة ومشاريعها.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

محمد عدنان شرفي أمين سر مجلس الإدارة

